
Zápis ze schůze výboru A.C.TEPO Kladno ze dne 7.11.2022 

Přítomni: Klesnil, Kubálek, Hevessy, Voňavka, Knotková, Větrovcová, Musil, Malina, Pufr 

 

1. Seminář ČPTM od ČASu – zúčastnili se: Klesnil, Šátek, Malina, Větrovcová. 

2. Během víkendu proběhla první část školení trenérů žactva, které klub organizuje. Druhá 
část proběhne 3. a 4. prosince. 

3. Podána žádost na KÚ o dotaci.  

4. V Kladně proběhne 12.11. schůze předsedů krajů. 

5. Přestupy – je třeba zařídit do konce listopadu, prosíme trenéry, kteří mají svěřence 
k přestupu, aby přinesli vyplněné přestupní lístky. Přestupy by měly být: Čechlovská, 
Štěpánková, Majer, atleti z LS Kladno, dále se jedná o přestupu Hájka. 

6. 26.11. MČR v přespolním běhu, přihlášky přes mail klubu. 

7. 25.11.–27.11. se koná testovací sraz SCM Středních Čech. 

8. Probíhá jednání o termínové listině kraje, jasno by mělo být do 20.11. 

9. Veškeré přihlášky na závody se řeší přes kancelář klubu, na klubový mail. Trenéři 
nepřihlašují sami své závodníky. 

10. Rozdělení prostor – hala, posilovna – plánována schůzka ve čtvrtek 10.11. v 16,00 
v prostorách VIP. 

11. Nutno dodržovat provozní řád stadionu. Není možné, aby se atleti rozklusali na dráze. 

12. Mítink Kladno Indoor – nejisté pořádání, není jasné financování. 

13. Michal Pufr absolvoval mezinárodní zkoušky na mezinárodního rozhodčího a technického 
delegáta. 

14. Libor Malina upozorní správu stadionu na nutnost zkvalitnění úklidu v šatnách a 
v posilovně. 

 

Zapsala H. Větrovcová 

 


